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Street                                                                  خیابون 
Avenue                                                              خیابان 
On Main Street ین                                              تو خیابون  م  
On Sunset Avenue                                       تو خیابان  سانست  
Tomorrow                                                        فردا 
Rice                                                ( پلو )  برنج                     
That's not mine.                                             اون مال من نیست 
an American car                                            یه ماشین آمریکایی           
I would like to drink something.            ) غیر فشرده )  من میل دارم یه چیزی بنوشم  
I'd like to drink something.                       ( فشرده )  من میل دارم یه چیزی بنوشم 
Would you like to eat something?                         آیا میل دارید یه چیزی بخورید؟  
Excuse me, Miss.                                                  بخشید خانم  ( یه خانم  جوان یا  مجرد )ب                     
We don't have Pepsi, is Coke okay?         پپسی نداریم ،  آیا کوکا  اوکیه؟ 
We'd like to buy a house.                         ( فشرده ) ما دلمون میخواد یه خونه بخریم 
______________________________  
 
 
Lunch                                                                 ناهار 
My house                                                          خونَم 
My lunch                                                           ناهارم 
Is that my lunch?                                           آیا اون ناهار منه؟ 
No, that's not your lunch.                          نه،  اون ناهار تو نیست 
That's not yours.                                            اون مال تو نیست 
Then where's my lunch?   پس ناهار من کجاست؟                         
Yours is there.                                               مال تو اونجاست 
 
together                                                             با هم 
We want to go together.                            ما میخوایم با هم بریم 
We're going together.                                 ما داریم با هم میریم 
It's better.                                                         بهتره 
 
It's better you go together.                       بهتره شماها با هم برید 
That's a good supermarket. پرمارکت خوبیه                    اون یه سو  
That's a better supermarket.                   اون یه سوپرمارکت بهتریه 
It's early.                                                           زوده 
It's a little early.                                           یه خورده زوده    
It's early now.                                                 الان زوده 
We can go much later.                                میتونیم خیلی دیرتر بریم 
 
Bread with jam                                               نان با مربا 
I want some bread with jam.                    من کمی نان با مربا میخوام 
Breakfast with bread and jam.               صبحانه با نان و مربا 
We want to have dinner now.                  ما الان میخوایم  شام صرف کنیم 
Do you want to have dinner with me?      آیا میخوای با من شام صرف کنی؟ 
You speak English very well.                   شما خیلی خوب انگلیسی صحبت میکنید 
 
Better than me                                               بهتر از من 
Much better than me                                   خیلی بهتر از من 
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You speak much better than me.                   شما خیلی بهتر از من صحبت میکنید 
Your English is very good.                                انگلیسی شما خیلی خوبه 
You understand very well.                                 شما خیلی خوب میفهمید 
 
I don't think my English is good. م انگلیسیم خوبه                     من فکر نمیکن  
But I think you speak very well.                       ولی من فکر میکنم شما خیلی خوب صحبت میکنید 
And you understand very well, too.               و خیلی خوب هم میفهمید 
 
You understand much better than me.  از من میفهمید       شما خیلی بهتر  
Do you understand English?                            آیا انگلیسی میفهمید؟ 
 
I understand a little.                                              من یه خورده میفهمم 
No, I don't understand English.                       نه انگلیسی نمیفهمم 
 
a good Persian restaurant                                 یه رستوران خوب ایرانی 
I know a good Persian restaurant.                 من یه رستوران خوب ایرانی میشناسم 
I'm going with Ali.                                                   من دارم با علی میرم 
 
Is Mina going with you, too?                             آیا مینا هم داره با شما میره؟ 
No, Mina's going to the supermarket.          نه مینا داره میره به سوپرمارکت 
Yes, we're going together.                                آره داریم با هم میریم 
 
Is that your car?                                                     آیا اون ماشین  شماست؟ 
No, that's not my car.                                           نه اون ماشین من نیست 
my breakfast                                                            صبحونم 
I want to eat my breakfast now.                       من الان میخوام صبحونمو بخورم 
 
Can you eat your breakfast later?                 آیا میتونی صبحنتو بعداً بخوری؟ 
Yes, I can.                                                                 آره میتونم 
 
Do you know Ali?                                                  علی رو میشناسی؟ 
a good Persian restaurant                                 یه رستوران خوب ایرانی 
Do you know a good Persian restaurant?       آیا تو یه رستوران خوب ایرانی میشناسی؟  
No, I'm sorry.                                                           نه ،  متاسفم 
I'm not from here.                                                  من اهل اینجا نیستم 
 
That's your car.                                                      اون ماشین  شماست 
That's yours.                                                           اون مال شماست 
Is that yours, too?                                                 آیا اون هم مال  شماست؟ 
 
No, that's not mine.                                               نه،  اون مال من نیست 
mine                                                                                مال من  
yours                                                                           ( مال شما ) مال تو 
That's mine.                                          اون مال منه                    
That's not mine.                                                     اون مال من نیست 
 
That's yours.                                                           اون مال توه 
Is that yours?                                                          آیا اون مال شماست؟ 
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Is that mine?                                                            آیا اون مال منه؟ 
Excuse me. Is that your tea?                           ببخشید آیا اون چای شماست؟ 
No, that's not mine.                                               نه ،  اون مال من نیست 
 
I think it's yours. شماست  مال میکنم فکر                                                     
I want to have dinner with you. کنم                   صرف شام تو با میخوام من     
with whom? with me?                                          با کی؟   یا من؟ 
Yes, with you.                                                         آره ،  با تو 
 
at the Persian restaurant                                   در رستوران ایرانیه 
Where's that?                                                          اون کجاست؟ 
Where's the Persian restaurant?                           رستوران ایرانی کجاست؟  
 
avenue                                                                       خیابان 
Sunset Avenue انست                                                     خیابان  س  
Where's Sunset Avenue?                                 خیابان  سانست کجاست؟ 
Where's Bundy Avenue?                                  خیابان  باندی  کجاست؟ 
Bundy Avenue is there. ) غیر فشرده )                                     خیابان باندی اونجاست  
 
It's there.                                                                   اونجاست 
Street                                                                          خیابون 
Main Street                                                               ینخیابون م 
Where's Main Street?                                         ین کجاست؟خیابون م 
I don't know.                                                             نمیدونم 
Excuse me, sir. Where's Main Street?        ین کجاست؟ببخشید  آقا خیابون م 
I'm sorry, ma'am. I don't live here.                 متاسفم خانم من اینجا زندگی نمیکنم 
I'm not from here.                                                  من اهل اینجا نیستم 
Main Street's here.  ین اینجاست                                              خیابونم  
 
Where's the Persian supermarket?              سوپرمارکت ایرانیه کجاست؟ 
It's on Main Street.                                                ینهتو خیابون  م 
The Persian supermarket is on Main Street.      ینهسوپرمارکت ایرانیه تو خیابون م 
Is it on Main Street or on Bundy Street?     ینه  یا تو خیابون  باندی؟تو خیابون م 
on Bundy Street                                                     تو خیابون باندی 
I live on Main Street.                                             ین زندگی میکنممن تو خیابون م 
 
You're not very far.                                               خیلی دور نیستید؟ 
Then you're not very far from the mall.        پس از پاساژ خیلی دور نیستید 
The mall's on Main Street, too.                       ینهپاساژ هم تو خیابون م 
 
I know that.                                                               اونو میدونم 
 
Do you want to have lunch with me?           آیا میخوای با من ناهار صرف کنی؟ 
When? today?  کی ؟  امروز؟                                                        
Yes, today.                                                                     آره  امروز  
not today                                                                    امروز نه 
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We can go tomorrow.                                          میتونیم فردا بریم 
Tomorrow                                                                  فردا 
We can go tomorrow.                                          میتونیم فردا بریم 
 
Not now              الان  نه                                                         
Not tomorrow                                                           فردا نه 
But today                                                                   ولی امروز 
We can go later.                                                     میتونیم بعداً  بریم 
I want to eat something.                                                   میخوام یه چیزی بخورم  
 
I would like.                                                              ( دلم میخواد ) میل دارم 
I want.                                                                         میخوام 
I would like.                                                              ( مایلم ) میل دارم 
I want to drink something. بنوشم                                 میخوام یه چیزی            
 
I would like to drink something.                       میل دارم ( دلم میخواد ) یه چیزی بنوشم 
You would like to drink something.               شما میل دارید یه چیزی بنوشید 
 
 

  .جمله سوالی میشهبا جا به جا کردن دو تا کلمه اول جمله ، این 
 
Would you like to drink something?              آیا میل دارید چیزی بنوشید؟ 
 
I would like to go there.                                      مایلم ( دلم میخواد ) برم اونجا 
I would like to eat something.                          دلم میخواد یه چیزی بخورم 
Would you like to eat something?                 آیا میل داری یه چیزی بخوری؟ 
No, thank you.                                                         نه،  متشکرم 
Would you like to drink something? چیزی بنوشی؟              میل داری یه  
Yes, please.                                                            ًبله ،  لطفا 
 
Tea or coffee?                                                        چای یا قهوه ؟ 
 
Tea's fine.                                        چای خوبه                          
I don't drink coffee.                                              ( نمی نوشم ) من قهوه نمیخورم 
Would you like to drink coffee?                       آیا میل دارید قهوه بخورید؟ 
Yes, please.                                                             ًبله ،  لطفا 
 
Would you like to go to Main Avenue?         ین؟دلت میخواد بری به خیابان م 
 
Yes, I would like to go there.                            بله دلم میخواد برم به اونجا 
I would like. ( دلم میخواد )                                                             مایلم  
 
I'd like.                                                                       ( فشرده )  دلم میخواد 
I'd like to eat something.                           دلم میخواد یه چیزی بخورم           
 
at the restaurant on Main Street.                    یندر رستورانِ تو خیابون م 
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I'd like to drink something.                                ( فشرده ) دلم میخواد یه چیزی بنوشم 
I would like to drink something. رده )                     دلم میخواد یه چیزی بنوشم ( غیر فش  
Would you like to drink something?                       آیا میل داری یه چیزی بنوشی؟  
 
Not now, a little later                                     الان نه ،  یه خورده دیرتر 
I want to have dinner now.                                من الان میخوام  شام صرف کنم 
I'd like to have dinner now.                               من الان میل دارم شام صرف کنم 
 
When do you want to have lunch?                ی میخواید ناهار صرف کنید؟ک 
When would you like to have lunch?            ی میل داری ناهار صرف کنید؟ک 
I'd like to go to a restaurant.                             دلم میخواد برم یه رستوران 
 
When?                                                                        ی؟ک 
Tomorrow                                                                 فردا 
What would you like to eat there?                 چی میل داری اونجا بخوری؟ 
Rice                                                                              برنج 
 
 
 

                        مکالمه                
_____________________________________  
 
 جیم ،  میتونیم با هم بریم به یه رستوران؟
A: Jim, can we go to a restaurant together?  
 
 کی ؟  امروز ؟ 
B: When? Today?  
 
 آره ،  امروز  
A: Yes, today.  
 

م  بریم . کجا میل داری بری؟ من نمیتونم  امروز برم ، اما فردا میتونی  
B: I can't go today, but we can go tomorrow. Where would you like to go?  
 
 دلم میخواد برم به یه رستوران ایرانی.
A: I'd like to go to a Persian restaurant.  
 
 یه رستوران ایرانی؟ 
B: A Persian restaurant?  
 
 آره ،  من یه  رستوران ایرانی خیلی خوب میشناسم تو خیابان باندی. 
A: Yes, I know a very good Persian restaurant on Bundy Avenue.  
 
 من یه رستوران رستوران ایرانی میشناسم تو خیابون مین.
B: I know a Persian restaurant on Main Street.  
 
 از اینجا خیلی دوره؟ 
A: Is it very far from here?  
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 نه ،  از اینجا دور نیست.
B: No, it's not far from here.  
 
 چی میل داری بخوری اونجا ؟ 
A: What would you like to eat there?  
 
 من میل دارم برنج بخورم با کباب. 
B: I'd like to eat rice with kebab.  
 
 کباب چیه؟ 
A: What's kebab?  
 

ب یه غذای ایرانیه.کبا  
B: Kebab's a Persian food.  
 
 جیم ،  چی میل داری بنوشی الان ؟ 
A: Jim, what would you like to drink now?  
 
 
 چای داری؟
B: Do you have tea?  
 
 متاسفم ،  چای ندارم ،  ولی قهوه دارم. 
A: I'm sorry. I don't have tea, but I have coffee.  
 

خوبه ،  متشکرم.قهوه   
B: Coffee's fine, thank you.  
 
 خواهش میکنم.
A: You're welcome.  
____________________________  
 
 
I would like.                                                              ( غیر فشرده )   ( مایلم ) من میل دارم 
We would like.     ما میل داریم                                                    
We would like to buy a house.                               ( غیر فشرده )  ما دلمون میخواد یه خونه بخریم  
We'd like to buy a house.                                  ( فشرده ) ما دلمون میخواد یه خونه بخریم 
 
Excuse me, Miss.                                                 (  خانم مجرد  ) ببخشید دختر خانم 
Excuse me, Miss. Where's Main Street?         ین کجاست؟ببخشید خانم ،  خیابون م 
Excuse me, ma'am. Where's Main Street?     خیابون  ( نسخانم م ) ین کجاست؟ ببخشید خانمم   
Excuse me. Do you understand Persian?              ببخشید آیا شما فارسی میفهمید؟ 
No, I'm sorry.                                                               نه ،  متاسفم 
But I understand English.                                      ولی انگلیسی میفهمم 
 
I'm American.                                                              من آمریکایی ام 
American                                                                       آمریکایی 
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a Persian restaurant                                                یه رستوران ایرنی 
 
an American restaurant                                          یه رستوران آمریکایی 
an American                                                                یه  آمریکایی  
a restaurant                                                                 یه رستوران 
an American restaurant                                          یه رستوران آمریکایی 
 
_____________________________  
 
Speak  
Street  
Avenue  
Tomorrow  
I would like.  
I'd like.  
We would like.  
We'd like.  
Excuse me, Miss.  
American  
____________________________  
 
 
a car ماشین یه                                                                             
an American car آمریکایی ماشین یه                                                     
 
I'd like to buy an American car. بخرم آمریکایی ماشین یه میخواد دلم من                       
 
Sir, would you like to drink something?       آقا ،  میل دارید یه چیزی بنوشید؟ 
Yes, please.                                                             ًبله ،  لطفا 
 
What would you like to drink?                          چی میل دارید بنوشید؟ 
Some Pepsi, please                                              ًکمی پپسی  لطفا 
 
Is Coke okay? یه؟                                                        کوکا اوک  
 
Yes, Coke's fine. Thanks.                                 بله ،  کوکا خوبه . مرسی 
We don't have tea.                                                چای نداریم 
 
Is coffee okay?      یه؟آیا قهوه اوک                                                  
 
No , thanks. I don't drink coffee.                      نه مرسی . من قهوه نمیخورم 
 
 
 
 
 
 


